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 Protokół  nr LIII/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 29 czerwca 2018 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński o godz. 13:03 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
12-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy wręczył na ręce 
Dyrektor Zespołu Szkół w Łęce Opatowskiej – Pani Annie Bajor list gratulacyjny z okazji 
przejścia na emeryturę oraz złożył najserdeczniejsze życzenia.  
 
Następnie Wójt Gminy zabrał głos i serdecznie podziękował Pani Annie Bajor za 
dotychczasową współpracę oraz złożył serdeczne życzenia.  
 
Idąc dalej głos zabrała Pani Anna Bajor, która podziękowała również za dotychczasową 
współpracę oraz za życzenia. 
 
Następnie Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy oraz Wiceprzewodniczącym 
wręczył akt powierzenia nowej Dyrektor Zespołu Szkół w Łęce Opatowskiej Pani Lidii 
Jeziornej oraz życzył zdrowia, sił i wytrwałości w powierzonych nowych obowiązkach.   
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2018-2026 r.,  
3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 
4) określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji celowej dla spółki 

wodnej działającej na terenie Gminy Łęka Opatowska i sposobu jej rozliczenia, 
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5) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 
terenie Gminy Łęka Opatowska, 

6) ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

7) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i 
niektórych innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw nauczycielom szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

 

 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Łęka Opatowska w punkcie 6 jako podpunkt 8. 
  
Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie 
poprawki do proponowanego porządku obrad a mianowicie dodanie w punkcie 6 podpunkcie 
8 uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska. „Za” wprowadzeniem 
poprawki głosowało 12-stu radnych.   
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z naniesioną 
zmianą. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 12- stu radnych. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-

2026 r.,  
3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 
4) określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji celowej dla spółki 

wodnej działającej na terenie Gminy Łęka Opatowska i sposobu jej rozliczenia, 
5) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Łęka Opatowska, 
6) ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Łęka Opatowska, 
7) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i 
niektórych innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw nauczycielom szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska, 

8) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
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9. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z LII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji – 
„za” przyjęciem protokołu głosowało 12-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  20.06.2018 r. do 29.06.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Idąc dalej, głos zabrała Sekretarz Gminy, która poinformowała o zmianie rozporządzenia  
o wynagrodzeniach min. dot. wynagrodzenia Wójta gdzie do końca czerwca na starych 
zasadach maksymalna stawka zasadniczego wynagrodzenia wójta może wynosić 5900 zł. a 
od 1 lipca maksymalna stawka wynosi 4700 zł. Maksymalnie dodatek funkcyjny może 
wynosić 1900 zł. a  dodatek specjalny może wynosić od 20-40 % W związku z tym, iż na 
terenie Gminy Łęka Opatowska Wójt Gminy ma ustalone wynagrodzenie zasadnicze w 
kwocie 4600 zł. dodatek funkcyjny 1700 zł.  oraz dodatek specjalny w wysokości 25 % 
łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 1575,00 zł. nie ma potrzeby 
zmiany wynagrodzenia oraz wywoływania uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta, ponieważ obecne wynagrodzenie mieści się w obowiązującym 
zakresie. Wobec powyższego wynagrodzenie Wójta pozostało bez zmian.  
 
  
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad.  6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) Nr LIII/239/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2018 rok, 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, które stanowią załącznik do niniejszej uchwały. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt w/w uchwały. 
 



str. 4 
 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/239/2018  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok. 
 

2) Nr LIII/240/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2026 r. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2026 r., które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/240/2018  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 
2018-2026 r. 
 
 

3) Nr LIII/241/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kępińskiego. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała: „Gospodarka odpadami niebezpiecznymi 
zawierającymi azbest i jego utylizacja jest ważnym elementem całego systemu gospodarki 
odpadami. Pomoc finansowa dla Powiatu Kępińskiego przeznaczona jest na wydatki bieżące 
związane z realizacją programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z 
nieruchomości zlokalizowanych na terenie Gminy Łęka Opatowska w 2018r. 
Biorąc pod uwagę powyższe, udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kępińskiemu na w/w 
cel jest w pełni zasadne. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/241/2018  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego. 
 
 

4) Nr LIII/242/2018 w sprawie określenia trybu i zasad postępowania  

o udzielenie dotacji celowej dla spółki wodnej działającej na terenie 

Gminy Łęka Opatowska i sposobu jej rozliczenia. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała: „Do zadań spółek wodnych należy 
utrzymywanie oraz eksploatacja urządzeń służących między innymi do ochrony przed 
powodzią, melioracji wodnych oraz prowadzenie racjonalnej gospodarki na terenie 
zmeliorowanym. Spółki te działają jako organizacje społeczne, nie działają w celu 
osiągnięcia celu. 
Utrzymanie w odpowiedniej sprawności systemów melioracji wymaga coraz większych 
nakładów finansowych. Środki w odpowiedniej wysokości nie zapewniają wpływy ze składek 
regulowanych przez rolników. Zgodnie z art. 443 ust. 2 ustawy z dnia 20 lipca 2017r. Prawo 
wodne, spółki wodne mogą korzystać z pomocy finansowej z budżetu gminy na bieżące 
utrzymanie urządzeń melioracji wodnych. Zasady udzielania dotacji celowej, tryb 
postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia, zgodnie z art. 443 ust. 4 
w/w ustawy określa Rada Gminy stosowną uchwałą. 
Podjęcie uchwały o udzielenie dotacji celowej dla spółki wodnej jest zasadne”. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/242/2018  
w sprawie określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji celowej dla 
spółki wodnej działającej na terenie Gminy Łęka Opatowska i sposobu jej rozliczenia. 
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5) Nr LIII/243/2018 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Łęka Opatowska  

 

Głos zabrał Wójt Gminy: „W dniu 10 stycznia 2018 r. Sejm uchwalił ustawę o zmianie ustawy 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o bezpieczeństwie 
imprez masowych. Znowelizowana ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi weszła w życie z dniem 9 marca 2018 r. Powyższe wiąże się z koniecznością 
podjęcia przez Radę Gminy Łęka Opatowska, w terminie 6 miesięcy od wejścia w życie 
nowelizacji, nowej uchwały określających maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych na terenie Gminy do czego obliguje Radę Gminy Łęka Opatowska treść art. 4 
nowelizacji ustawy. 
 
Zgodnie z art. 12 ust. 1 w aktualnym brzmieniu ustawy z dnia 26 października 1982 r.  
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi rada gminy ustala, w drodze 
uchwały, maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych terenie gminy. 
Stosownie do postanowień art. 12 ust. 5 przedmiotowej ustawy rada gminy przed podjęciem 
uchwały, zasięga opinii jednostki pomocniczej gminy. W okresie od 14 maja 2018 r. do 11 
czerwca 2018 r. odbyły się zebrania wiejskie w poszczególnych jednostkach pomocniczych - 
sołectwach. Przedstawiony na zebraniach projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
zebrania wiejskiego we wszystkich sołectwach”. 

 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/243/2018  
w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
na terenie Gminy Łęka Opatowska 
 
 

6) Nr LIII/244/2018 w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy: „W dniu 10 stycznia 2018 r. Sejm uchwalił ustawę o zmianie ustawy 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o bezpieczeństwie 
imprez masowych (Dz. U. z 2018 r. poz. 310). Znowelizowana ustawa o wychowaniu  
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi weszła w życie z dniem 9 marca 2018 r. 
Powyższe wiąże się z koniecznością podjęcia przez Radę Gminy Łęka Opatowska,  
w terminie 6 miesięcy od wejścia w życie nowelizacji, nowej uchwały w sprawie zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Łęka 
Opatowska, do czego obliguje radę gminy art. 4 nowelizacji ustawy. 
Zgodnie z art. 12 ust. 3 w aktualnym brzmieniu ustawy z dnia 26 października 1982 r.  
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (t. j. Dz. U. z 2016 r. poz. 487, 
ze zm.), rada gminy ustala, w drodze uchwały, zasady usytuowania na terenie gminy miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Stosownie do postanowień art. 12 ust. 5 
przedmiotowej ustawy rada gminy przed podjęciem uchwały, zasięga opinii jednostki 
pomocniczej gminy. W okresie od 14 maja 2018 r. do 11 czerwca 2018 r. odbyły się zebrania 
wiejskie w poszczególnych jednostkach pomocniczych - sołectwach. Przedstawiony na 
zebraniach projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię zebrania wiejskiego we wszystkich 
sołectwach. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/244/2018  
w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
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7) Nr LIII/245/2018 w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych innych 

składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrała Kierownik CUW – B. Kulak: „Na podstawie art.30 ust. 6 ustawy  
z dnia 26 stycznia 1982r. - Karta Nauczyciela organ prowadzący szkołę będący jednostką 
samorządu terytorialnego, uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, określa dla 
nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego, w drodze regulaminu: wysokość 
stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy  
i niektórych innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania  
i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w 
taki sposób, aby średnie wynagrodzenie nauczycieli na terenie Gminy Łęka Opatowska 
składające się z w/w składników oraz nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy, z wyłączeniem świadczeń z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych 
odpowiadały średnim wynagrodzeniom nauczycieli, o których mowa w art.30 ust.3 ustawy. 
Celem uchwały jest zmiana regulaminu wynagradzania nauczycieli, w szczególności  
w zakresie wprowadzenia nowych zasad przyznawania w/w dodatków. 
Z dniem 1 stycznia 2018r. weszła również w życie ustawa z dnia 27 października 2017r. 
o finansowaniu zadań oświatowych, która m.in. uchyliła art.54 ust.3 i ust. 7 Karty 
Nauczyciela, postanowienia dotyczące dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli, jego 
wysokość oraz zasad przyznawania i wpłacania. 
W takiej sytuacji postanowienia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska w tym zakresie stają 
się bezprzedmiotowe. 
Celem wyeliminowania z obrotu prawnego nieaktualnych przepisów opracowano projekt 
uchwały w sprawie zmian w uchwale regulującej przedmiotową materię. 
Regulamin został uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli ZNP”. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/245/2018  
w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy i niektórych innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Łęka Opatowska. 
 

8) Nr LIII/246/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Łęka Opatowska. 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
- Tomasz Jerczyński: „Zgodnie z art. 9 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym rada gminy podejmuje z własnej inicjatywy lub na 
wniosek wójta uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego w celu określenia polityki przestrzennej gminy.  
W związku z art. 27 ww. ustawy zmiana studium następuje w takim samym trybie, w jakim 
jest ono uchwalane. Przed podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, Wójt Gminy 
Łęka Opatowska dokonał analizy dotyczącej zasadności przystąpienia do zmiany studium. 
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Ustalenia zawarte w obowiązującym Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Łęka Opatowska, przyjętego uchwałą Nr XXXVII/174/09 Rady Gminy 
Łęka Opatowska z dnia 30 września 2009 r. w częściach obrębów geodezyjnych Opatów, 
Siemianice i Zmyślona Słupska wymagają zmiany ze względu na potrzebę wyznaczenia 
nowych zamierzeń inwestycyjnych indywidualnych wnioskodawców, dotyczących wskazania 
terenów przeznaczonych na rozwój przedsiębiorczości. 
Jednym z kierunków rozwoju gminy Łęka Opatowska jest rozwój przedsiębiorczości 
skorelowany z zachowaniem walorów przyrodniczo-krajobrazowych, warunkujących także 
rozwój innych funkcji. Wszechstronny rozwój usług i przedsiębiorczości oraz dostosowanie 
form zagospodarowania (w tym zabudowy) winno odbywać się z uwzględnieniem równowagi 
pomiędzy aktywnością gospodarczą a ochroną środowiska. 
Dążeniem gminy jest by inwestycje takie mogły być zrealizowane jedynie w oparciu  
o obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. W związku z tym, że  
w myśl przepisów art. 20 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym plan miejscowy nie może być sprzeczny z ustaleniami studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, należały w pierwszej kolejności 
dokonać zmian w obowiązującym studium, dostosowując je do zamierzeń inwestycyjnych na 
terenie ww. obrębów geodezyjnych. Planowanie rozwoju istniejących przedsiębiorstw na 
terenie gminy niesie wielorakie korzyści, a w szczególności: nowe źródło dochodów dla 
gminy, np. z tytułu podatku od nieruchomości, wzrost rozwoju gminy, dodatkowe miejsca 
pracy i utrzymania dla mieszkańców gminy, promocja proekologicznego wizerunku gminy,  
a przede wszystkim wkład gminy do wypełnienia przez Polskę Dyrektywy Unijnej w sprawie 
promowania energii elektrycznej produkowanej z odnawialnych źródeł energii - aby wypełnić 
konieczne do osiągnięcia minimalne poziomy procentowego udziału energii  
z zasobów naturalnych niezbędne są nowe inwestycje m.in. w energetykę fotowoltaiczną. 
W wyniku przeprowadzonych analiz aktualności obowiązującego Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska oraz w związku ze 
zgłoszonymi wnioskami, proponuje się przystąpić do opracowania zmiany Studium”. 
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy: „Sprawa dotyczy zmian w studium, ale i miejscowych 
planów zagospodarowania. W przypadku ostatniego planu, który był procedowany dla 
przedsiębiorcy z Piasek, okres trwał około roku. W dzisiejszym przypadku to jest początek tej 
drogi. Jeśli chodzi o kwestie finansowe, studium leży po naszej stronie jako gminy natomiast 
w kwestii finansowej związanej z planem zagospodarowania określonych terenów to leży po 
stronie wnioskodawców, którzy te wnioski złożyli. Jest również kwestia otwarcia studium dla 
całości gminy o czym żeśmy dyskutowali, ale nie ukrywam muszą być zabezpieczone 
znaczne środki finansowe w budżecie na określony rok, kiedy to Rada gminy miałaby się 
pochylić nad częścią planów czy otwarciem studium dla całości. Dzisiejsze kwestie to są 
wnioski które najdłużej oczekują. Odbyło się spotkanie wnioskodawców z urbanistą jak i z 
współpracownikami gminy. Wobec powyższego proces procedowania rozpoczęto”.   
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/246/2018  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska. 
 
Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował o otrzymaniu pisma z WFOŚ i GW w Poznaniu, 
dot. deklaracji pomocy w sensie pożyczki na kwotę 6 338,178 zł. W związku z w/w pismem 
niezbędne jest zwołanie sesji w terminie do 20 lipca br. w przeciwnym razie może to 
skutkować wygaśnięciem planowanej pomocy finansowej. Wobec powyższego Wójt 
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zawnioskował o zwołanie posiedzenia w w/w terminie a następnie podkreślił, iż jest to 
pozytywna informacja tak dla całej gminy jak i mieszkańców Rakowa oraz Marianki 
Siemieńskiej ponieważ całość przetargu pójdzie w tym kierunku. 
 
Następnie Wójt Gminy poinformował o planowanych niezbędnych remontach na sali 
gimnastycznej w Opatowie dot. okien oraz części podłogi, co jest w trakcie szacowania 
kosztów realizacji.   
 
Idąc dalej Wójt poprosił, aby reprezentanci z Łęki Opatowskiej oraz z Lipia zaczerpnęli opinii 
mieszkańców w sprawie chęci podłączenia gazu ziemnego w poszczególnych domostwach. 
Na ostatnich zebraniach wiejskich temat był przedstawiony oraz przekazano ankiety do 
wypełnienia, które do tej pory nie wróciły. Aby firma pochyliła się nad tematem podłączenia 
gazu ziemnego na naszym terenie niezbędna jest duża ilość osób zainteresowanych w/w 
podłączeniem. 
 
Następnie Wójt poinformował o zamontowaniu trzech dodatkowych ławek w parku w Łęce 
Opatowskiej.  
 
Jako kolejny głos zabrał Radny Rogalewski: „Pierwsza kwestia dotyczy lampy w Zmyślonej 
Słupskiej, gdzie dostałem negatywną odpowiedź, Wójt obiecał, że to przemyśli. Jeżeli nie 
idzie założyć na słupie, który jest trafostacją to po prostu trzeba nowy słup wkopać. Do tej 
pory nie dostałem odpowiedzi a tu pojawia się kwestia założenia nowej lampy w Lipiu 
pomimo nie wyjaśnienia do końca mojej prośby.  
Druga sprawa dotyczy studzienek na ulicy Jarzębinowej oraz na narożniku Kwiatowej w Łęce 
Opatowskiej. Jedna studzienka jest za nisko druga jest za wysoko. Była sprawa 
przypominana na ostatnim zebraniu wiejskim, Pan Wójt mówił, że w lipcu będzie to zrobione. 
Trzecia kwestia dotyczy drogi Kuźnica w stronę lasu na Nową wieś w kierunku Trzcinicy. Ta 
droga jest konkretnie zapomniana. Tam siekierką były te samosiejki usunięte teraz znów jest 
busz. Rolnicy mówią kto będzie im płacił za porysowanie i uszkodzenie sprzętu. Tam jak 
zbożowy kombajn będzie musiał przejechać, droga powinna mieć zachowane odpowiednie 
wymiary a nie ma. Wspominałem wcześniej również o mostku przejazdowym i 
bezpieczeństwie i kompletnie nie jest w tej sprawie nic zrobione. Odnośnie drogi powiatowej i 
drzew zgłaszałem od zeszłego roku ta droga nie spełnia odpowiednich wymogów. Proszę, 
aby tymi sprawami się zająć. Cieszy fakt, że coś zaczęło się dziać w parku w Łęce 
Opatowskiej. Pragnę zaznaczyć, iż w zeszłym roku na zadrzewienie było przeznaczone 30 
tyś. zł. Czemu w tej materii nic nie było zrobione kosztem tych 30 tyś. zł. Żeby te samosiejki 
wyciąć, czy akacje pociąć i było by dobrze to załatwione”.  
 
Wójt Gminy: „W budżecie gminy jest tak jak w budżecie domowym, jest w pewnych kwotach 
ustalony, a jeżeli coś chce się zmienić to coś się komuś zabiera, żeby przeznaczyć na coś 
innego. Jeśli Pan wspomniał o kwocie 30 tyś. zł. to proszę wskazać, gdzie mam zabrać, żeby 
w inne miejsce przeznaczyć, czyli zrealizować te prace o których Pan zgłaszał. Bardzo 
proszę Radnego Rogalewskiego jak zarzuca kwestie niewykonania określonych prac niech 
też wskaże określone środki finansowe z których dokonamy przeniesienia a wtedy Rada 
pochyli się nad określonymi kwestiami. Zwracam również uwagę na zwiększający się cały 
czas zakres obowiązków pracowników gospodarczych i głośno dziś mówię o planowanym 
zwiększeniu ilości pracowników obsługujących stacje uzdatniania wody oraz przy 
rozbudowie kanalizacji.  
 
Odnośnie kwestii lampy o którą Pan zabiega sam Pan wspomniał, iż zostało to Panu 
wyjaśnione bo tak mi odpowiedziano ze Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe. Nie ma 
możliwości technicznych, aby Energetyka wydała zgodę na zamontowanie lampy dodatkowej 
na trafostacji, która jest na tym narożniku Zmyślona Słupska. Ten odcinek przejeżdża się tą 
drogą, która ma być utwardzona kamieniem i tam jest zakręt na tę drogę asfaltową wiodącą 
do domostw w prawą stronę tam jest trafostacja. Spółka Oświetlenie uliczne i drogowe 
zapytała energetyki czy jest możliwość odpowiedzieli że nie. Dzisiaj żąda Pan postawienia 
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tam słupa, żeby dociągnąć tam określoną nitkę z możliwością oświetlenia to jest kolejny 
projekt  i kolejne środki finansowe. W związku z planowanym posiedzeniem sesji proszę 
Panie Radny na najbliższe posiedzenie wykazać w obowiązującym budżecie co ma być 
przesunięte na realizację tego przedsięwzięcia. Kwestie studzienek na ulicy Jarzębinowej  
i Kwiatowej pozwoli Pan, że miesiąc lipiec jeszcze się nie zaczął a było powiedziane do 
końca miesiąca lipca. Także nad tym tematem na pewno się pochylimy”. 
 
Radny Rogalewski: „W kwestii formalnej Pan Wójt mówił sam, że wyceni, ile ta lampa z 
projektem będzie kosztować i nie odpowiedziano mi konkretnie w tej sprawie a dzisiaj odbyła 
się dyskusja na posiedzeniu komisji odnośnie dołożenia lamp w Lipiu i to mnie 
zbulwersowało. Moja sprawa została zapomniana. Ja nie mam nic przeciwko miejscowości 
Lipie, bo sam wcześniej, głosowałem, żeby te lampy mieli, ale czemu mojej odpowiedzi nie 
było, to mnie zbulwersowało”. 
 
Wójt Gminy: „W przypadku Lipia dokładamy do kwoty, która w funduszu sołeckim jest. w 
Zmyślonej Słupskiej żadnych środków w tym temacie nie było zaplanowanych. Kosztorys 
dot. dołożenia jednego słupa i jednej lampy będzie przygotowany na posiedzenie sesji  
11 lipca br.”. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poinformował, iż najbliższe posiedzenie sesji na wniosek 
Wójta Gminy planowane jest na 11 lipca br. szczegółowy program sesji będzie dostarczony 
w terminie późniejszym. 
 
Następnie Wójt Gminy serdecznie zaprosił na Powiatowe Zawody Sportowo – Pożarnicze  
w Biadaszkach. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad.9. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14:40 zamknął 
obrady LIII Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                    /-/Michał Jerczyński 
 


